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INTERPELACJA

PaniePrezydenciewostatnichlatach(wtejkadencji)wie|kimwysi|kiem

finansowym ltechnicznym zostalo zbudowanue pod liniq kolejowa nr18 bezpieczne przejScie

podziemne w rejonie ul. Radosnej na zATAMCZU, PrzejScie to posiada wydzielony pas

ruchu dla pieszych oraz rowerzystow kt6ra po stronie ulicy Energetyk6w biegnqcej przed

gara2amisrg konczy. czy podjqte sq prace w kierunku polaczenie tej drogi dla pieszych I

rowerzyst6w z istniejacymi drogami przy ul. Torunskiej tzw trasy nr 1. Dotychczasowy stan

jest zbyt niebezpieczny gdy2 brakuje odpowiedniego zabezpieczenia oraz oznakowania jak

nale2y sie zachowai po wylsciu z tego tunelu.Ulica Energetyk6w w tym rejonie tez nie

posiada odpowiedniego oznakowania ze mogq pojawi6 sie tam piesi albo rowerzySci.

Pozdrawiam proszq o wyczerpujqcq odpowied2 na interpelacjg.
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